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2021. július 1-jétõl léptek életbe azok
a változások a Soproni Egyetemen,
melyek keretében új struktúrában, új
vezetõi megbízatások alapján, a fenn-
tarthatóság eszméjét középpontba ál-
lító képzési és kutatási tevékenység-
hez igazodva folyik az oktató és kutató
munka az intézményben. Az új szerve-
zeti felépítés alapját a nagyobb sze-
repet kapó intézetek jelentik, melyek
között a korábbinál szorosabb együtt-
mûködést terveznek kialakítani.
A szervezeti egységek vezetõi június
végén, az egyes Karok tanévzáró ün-
nepségei keretében vették át megbí-
zásukat és kinevezésüket.

Az Erdõmérnöki Karon dr. Heil Bálint
kapott megbízást a dékáni feladatok el-
látására, mellette dr. Czimber Kornél a
megbízott kutatási és külügyi, míg dr.
Kovács Gábor a megbízott oktatási dé-

kánhelyettes. Az Erdõmérnöki Karon
négy intézetbe szervezve végzik a mun-
kát: dr. Lakatos Ferenc vezetésével mû-
ködik az Erdõ- és Természeti Erõforrás-
gazdálkodási Intézet, dr. Király Géza
vezetésével a Geomatikai és Kultúrmér-
nöki Intézet, dr. Rétfalvi Tamás irányítá-
sával a Környezet- és Természetvédelmi
Intézet, míg a Vadgazdálkodási és Vad-
biológiai Intézetet dr. Jánoska Ferenc ve-
zeti. A mérnöki képzést megalapozó tár-
gyak, mint például a matematika
oktatását a Faipari Mérnöki és Kreatív-
ipari Kar, míg a gazdasági tárgyak okta-
tását a Lámfalussy Sándor Közgazdaság-
tudományi Kar vette át. A Botanikus Kert
és az Idegennyelvi Központ irányítása
pedig összegyetemi szintre, közvetlenül
a rektorhelyettes alá került.

Megváltozott elnevezéssel folytatja
mûködését a Faipari Mérnöki és Kreatív-
ipari Kar, melyet továbbra is dr. Magoss
Endre dékán vezet, Joóbné dr. Preklet
Edina oktatási és dr. Pásztory Zoltán ku-
tatási dékánhelyettes segítségével. Szin-
tén négy intézet tartozik a kar szerveze-
téhez: az Alkalmazott Mûvészeti Intézet
dr. Lenkei Balázs, a Faépítészeti Intézet
dr. Markó Balázs, a Faipari és Mûszaki

Intézet dr. Fehér Sándor és az Informati-
kai és Matematikai Intézet dr. Hegyháti
Máté vezetésével.

A Lámfalussy Sándor Közgazdaság-
tudományi Kar dékánja dr. Széles Zsu-
zsanna, oktatási helyettese dr. Keresz-
tes Gábor, a nemzetközi ügyekért
felelõs helyettes pedig dr. Nedelka Er-
zsébet. A Közgazdasági és Nemzetközi
Kapcsolatok Intézetét dr. Hoschek Mó-
nika, az Üzleti Tanulmányok Intézetet
dr. Koloszár László, az Ökológiai Gaz-
daságtan Intézetet pedig Pappné dr.
Vancsó Judit vezeti.

A Benedek Elek Pedagógiai Kar éle-
tét ismét dr. Varga László igazgatja dé-
kánként, helyettesei a kutatási és nem-
zetközi ügyekben Kissné dr. Zsámboki
Réka, az oktatással kapcsolatos kérdé-
sekben dr. Simon István Ágoston. Dr.
Molnár Katalin vezeti a Társadalom-,
Szociális és Kommunikációtudományok
Intézetet, dr. Gáspárdy Tibor Zoltán a
Mûvészeti és Sporttudományi Intézetet,
és dr. Hartl Éva a Neveléstudományi és
Pszichológiai Intézetet.

Az idegennyelv-oktatás és a nemzet-
közi kapcsolatok fejlesztésének fontos-
ságát jelzi, hogy közvetlenül rektorhe-
lyettesi irányítás alá került az Egyetemi
Idegennyelvi Központ, a vállalati kap-
csolatok fontosságát pedig a Vállalati
Kapcsolatok és Innovációs Központ
megalakulása mutatja.

Lomniczi Gergely

Meggyõzõdésem, hogy nem lehet jó a
felsõoktatás, ha nincs meg a kapcsolat
az oktatás és a szakmai gyakorlat kö-
zött; ehhez szeretnénk minél több fó-
rumot teremteni, szeretném, ha magá-
tól értetõdõ lenne ez a kapcsolattartás
– hangsúlyozta az erdõkért felelõs ál-
lamtitkár az Agrárminisztériumban,
ahol a Soproni Egyetem frissen kitün-
tetett nyolc diplomás egyetemistájával
találkozott. 

Zambó Péter azt mondta, hogy a most
végzett diákok hidat alkotnak az okta-
tás és a szakma között, hiszen a fiata-
lok még egyetemista fejjel gondolkoz-
nak, de már megvannak a kapcsolataik
a gyakorlatban. Felhívta a fiatalok fi-
gyelmét arra, hogy a diploma megszer-
zése után is folyamatosan keressék az
egyetemüket, tegyék élõvé a meglévõ
kapcsolataikat és gondoljanak az újabb
továbbképzésre is, akár a doktori fo-
kozat megszerzésére. Az erdõkért fele-

lõs államtitkár kitér arra is, hogy a fia-
talok büszkék lehetnek a választott
szakmájukra, hiszen a természeti erõ-
források fenntartható kezelése a jövõ
útja. „Az erdész munkájának a gyü-
mölcse nemcsak a faanyag, a turista-
ház vagy éppen a trófea, hanem a
nagybetûs, élõ erdõ” – tette hozzá.

Zambó Péter felhívta a figyelmet arra
is, hogy a fiataloknak komplexen kell
gondolkozniuk, hiszen az õ
generációjuk felelõssége, ho-
gyan alakul az ország környe-
zeti állapota.

Az eseményen részt vett dr.
Csányi Sándor, a Soproni
Egyetemért Alapítvány kurató-
riumának elnöke, aki azt
mondta, hogy a Soproni Egye-
tem az ország egyik legpatiná-
sabb felsõoktatási intézménye,
egy „igazgyöngy”, ahol a kö-
zép- és hosszú távú fejlesztési
stratégia részeként modern és

nemzetközileg is versenyképes módon
folytatódhat a fenntarthatóságot közép-
pontba állító egyetemi képzés.

A diákok a kötetlen beszélgetésen
elmondták észrevételeiket, tapasztala-
taikat, és kérdezhettek az õket érintõ
fontos témákról is.

A találkozón részt vett továbbá Kiss
László, az Országos Erdészeti Egyesü-
let (OEE) elnöke és Elmer Tamás, az
OEE fõtitkára.

Forrás: AM Sajtóiroda
Fotó: Pelsõczy Csaba/AM

Megújult a Soproni Egyetem
szervezete és vezetõi kara

Híd az oktatás és a szakma között




